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Referat 

Ordinært afdelingsmøde i Højvangsparken  
 

1. september 2016 kl. 17.30 
 

 

Afdelingsformand Flemming Thorsen bød velkommen.  

 

Udover lejerne deltog endvidere repræsentanter fra bestyrelsen og administrationen. 

 
1. Valg af dirigent. Valg af referent. Godkendelse af forretningsorden for afdelingsmødet. 
 

Per Carlo Nilsson blev valgt som dirigent. Birte Olsen blev valgt som referent. 

 

Dirigenten konstaterede, at mødet var rettidigt og retmæssigt indkaldt. 

 

Forretningsorden for afdelingsmødet blev enstemmigt godkendt.    

 
2. Afdelingsbestyrelsens årsberetning for perioden siden sidste møde. 
 

Flemming Thorsen fremlagde afdelingsbestyrelsens beretning. 

 

Det fremgik bl.a. af beretningen at afdelingsbestyrelsen har deltaget i markvandring og at 

køkkenprojekt er ved at nærmer sig sin afslutning. Der udskiftes elmålere i afdelingen i øjeblikket, 

som kan aflæses elektronisk. 

 

Der har været afholdt en sommerfest i afdelingen hvor 86 deltog. Det var et vellykket arrangement. 

Udlejningen af Fælleshûzed går godt. Indenfor kort tid kommer Fælleshûzed på Facebook. 

 

Årsberetningen blev herefter enstemmigt godkendt. 

 
3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år.  
 

Ebbe Frank gennemgik driftsbudgettet for 2017 og orienterede samtidig om regnskabet for 2015.   
 

Driftsbudget for 2017 og lejestigning på 0,00 % pr. 1. januar 2017 blev enstemmigt godkendt.  

 

 

 



 

 

 

 
4. Behandling af eventuelt indkomne forslag. 

 

a) Reducering af afdelingsbestyrelse til 5 medlemmer. 
 

Flemming Thorsen fremlagde sit forslag til en reducering fra 7 til 5 medlemmer i afdelingsbestyrelsen. 

 

Forslaget blev efter en kort drøftelse trukket tilbage af forslagsstiller. 

 
5. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og suppleanter. 

   

Dorthe Kempfner og Uffe Markmann udtrådte af afdelingsbestyrelsen. 

 

Flemming Thorsen og Jesper Hansen blev genvalgt  til afdelingsbestyrelsen for 2 år. 

 

Jens Christofferson og Jette Pedersen blev valgt til afdelingsbestyrelsen for 2 år. 

 

Martha Jørgensen blev valgt til afdelingsbestyrelsen for 1 år. 

 

Merete Anker Lind, Inge Thyge og Kristian Andersen blev genvalgt  som suppleanter for 1 år. 

 
6.  Eventuelt. (ingen beslutninger). 

 
Flemming Thorsen takkede de afgående afdelingsbestyrelsesmedlemmer for en god indsats. 
 

Dirigenten takkede for et godt møde og afsluttede mødet kl. 19:54. 

 
Rønne, den                 Rønne, den 

 

 

 

                                    

      Afdelingsformand                       Dirigent 


